
Wij doen dit koudmerken al ruim 20 jaar op ons bedrijf. Het is een feilloos systeem van 
koeherkenning, zowel in de stal als in de wei.
Omdat in ons bedrijf meerdere personen werken is het een uitstekend middel van herkenning 
in de communicatie onderling. Verbod op koudmerken zal mogelijk negatieve effecten 
hebben op diergezondheid, dierenwelzijn  en voedselveiligheid. De juiste behandeling bij het 
juiste dier. Inseminatie, droogzetten en afkalven of eventuele medische behandeling. Het doen 
van koudmerken hebben wij bij de dieren nooit ervaren als zeer pijnlijk, het is een 
kortstondige eenmalige behandeling.
Wij nodigen u uit om eens een keer bij ons te komen kijken.


